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Zavádzanie vakcíny proti ochoreniu Covid-19 je o využívaní štátnej moci a nátlaku na maximalizáciu
korporátnych ziskov pre farmaceutické spoločnosti. Opäť raz tu máme situáciu, kedy zisky ostávajú
firmám, no náklady, napríklad na vedľajšie účinky vakcín, znášajú daňoví poplatníci.

Etická vakcinačná politika proti ochoreniu Covid-19 by vyzerala nasledovne – u všetkých pacientov
by sa urobil skríning T-buniek ešte predtým, než by sa za nevyhnutné považovalo akékoľvek
očkovanie.

To by však predpokladalo zodpovedný medicínsky systém, ktorý nie je poháňaný motívom zisku.

A ak už prirodzenú imunitu máte, potom vakcínu nepotrebujete.

Čo je to krížová imunita
Začnime tým, že si niečo povieme o krížovej imunite. Milióny ľudí majú krížovú reakčnú imunitu na
SARS-CoV-2 z dôvodu predošlých infekcií príbuznými koronavírusmi.

To dostáva prah kolektívnej imunity niekam na úroveň 25 až 50%, keďže je toľko ľudí, ktorí  už nie sú
schopní covid dostať.

Ďalšie milióny, ktoré vakcínu nepotrebujú, sú tí, ktorí covid prekonali. Majú trvalé, dlhodobé T-
lymfocyty, protilátky, B-lymfocyty, Cd4, Cd8, imunitu kostnej drene, atď.
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Vlastne sa dokonca dokázalo, že očkovanie pacientov, ktorí prekonali covid, znižuje ich vrodenú
imunitnú odozvu a je preto kontraindikovaná. Prečo potom nie sú žiadne výnimky z dôvodu
prirodzenej imunity? Pretože prirodzená imunita neprináša korporáciám zisky.

U väčšiny mladých ľudí nie je riziko, že na covid zomrú. S výnimkou ľudí s už predtým existujúcimi
stavmi, rakovinou či narušenou imunitou.

V tomto ohľade sú štatistiky veľmi jasné. Je preto obzvlášť šokujúce vnucovať im experimentálny
lekársky zákrok. A to najmä, keď vezmete do úvahy cunami poškodení a úmrtí po vakcínach proti
ochoreniu covid, ktoré teraz začíname zažívať.

Majte na pamäti, že do systémov na zaznamenávanie nežiaducich účinkov očkovania sa vo
všeobecnosti hlási len niečo medzi 1 až 10% nepriaznivých reakcií.

Takže oficiálne čísla následkov očkovania si môžete vynásobiť číslom 10 až 100!

Lekár prelomil mlčanie
Riešil som neakceptovateľný počet nepriaznivých reakcií na experimentálne vakcíny proti ochoreniu
Covid-19.

Za posledné 4 mesiace som videl viac nežiaducich reakcií, než za posledných 15 rokov praktizovania
medicíny!

Kapitalizmus vo vakcínovom priemysle a chýbajúca právna zodpovednosť korporácii ma hlboko
znepokojujú. Do úvahy sa neberie bezpečnosť a účinnosť, ale len zisk.

Zatiaľ som bol osobne svedkom:

3 prípadov Bellovej obrny
1 parotitídy (zápal príušných žliaz)
1 trigeminálnej neuralgie (bolesť trojklanného nervu)
3 prípadov pásového oparu
1 mŕtvice
2 prípadov Guillain-Barrého syndrómu (ochrnutie)
1 prudkého zvýšenia krvného tlaku
1 potratu
atď…

No katastrofa!

Samozrejme, všetky tieto nepriaznivé reakcie, ktoré som videl, boli akútne. A to sa ešte vôbec
nerozprávame o dlhodobých následkoch.

U zaočkovaných rozhodne už teraz vidíme od protilátok závislé zosilnenie a patogénne primovanie
(horší priebeh choroby po nakazení živým vírusum v porovnaní s neočkovanými osobami).

Neuvidíme tie rakoviny, autoimunitné ochorenia či zápalové stavy, ku ktorým dôjde týždne, mesiace
či roky po zaočkovaní, pretože bunke chvíľu trvá, kým signalizuje začínajúcu zápalovú odozvu.

Najväčšou obavou sú dlhodobé neurodegeneratívne problémy, ako je priónové ochorenie (podobné
chorobe šialených kráv). To ukáže len čas. Som si však istý, že následný vakcínový a liekový trh bude
pripravený zhrabúvať astonomické zisky. Rádovo oveľa vyššie než z priameho predaja vakcín.



Ďalej sa zamyslime nad varovaniami nositeľa Nobelovej ceny, imunológa Luca Montagniera, že
hromadné očkovanie spôsobuje od protilátok závislé zosilnenie, podporujúce mutácie imunitného
úniku a vytváranie variantov.

Táto stratégia hromadného očkovania by mohla byť prospešná pre Big Pharmu v tom, že bude
poháňať trh s nadväzujúcim očkovaním a predajom liekov na spôsobené vedľajšie účinky vakcín.
Pandémiu však neukončí.

Najznepokojujúcejšou časťou tohto fiaska zanedbania lekárskej starostlivosti je posledná štúdia
z Lancetu, ktorá ukazuje, že vakcína Pfizer absolútne znižuje riziko ochorenia o 0,84%, Moderna o
1,2%, Johnson & Johnson o 1,2%.

Aké zbytočné!

Záver
Ľudia si musia prestať mýliť marketingovú kampaň so zdravotnou kampaňou.

A nakoniec je dôležité mať na pamäti, že používanie vládneho násilia na presadzovanie ziskovej
korporátnej agendy je fašizmus.
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